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Verslag Algemene Leden Vergadering( ALV) 7 april 2022 ( 39 leden aanwezig) 

1. Opening door de vice-voorzitter.  

De vice-voorzitter herdenkt de 35 leden die gestorven zijn sinds de laatste 

ALV. In het bijzonder herdenken we mevr. Nell Broens die enkele jaren in de 

kascommissie zat. Daarna 1 minuut stilte. Verder wordt afgezien van het 

oplezen van namen omdat het er zoveel zijn.  

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen. 5 personen hebben zich officieel 

afgemeld voor deze vergadering 

 

3. Vaststelling van het verslag van de algemene ledenvergadering van 23 

september 2021 

 blz 1 en 2 geen opmerkingen. De verslag wordt vastgesteld door de ALV. 

 

4. Verslag verenigingsjaar 2021. 

De secretaris leest jaarverslag voor. ( Tijdens het voorlezen komt de voorzitter  

binnen. Hij verontschuldigt zich later voor de late komst.) 

Vragen die gesteld werden: 

Ger Keizers: Terugloop behoeft een uitvoerige analyse. Het is niet alleen te 

wijten aan Corona. Martin antwoordt dat KBO-Limburg hier ook druk mee 

bezig is. 

Mieke Beerkens : 2 personen en wel Harrie Francken en  Gerrie Geene 

hebben zitting in de commissie zorg en welzijn.  De commissie heeft lang een 

sluimerend bestaan geleid maar is nu opnieuw opgestart. De commissie 

houdt zich nu bezig met stukken over ouderen beleid e.d. die in de 

gemeente verschijnen en  ze bekijken wat dat betekent voor de ouderen.  

Van uit de vergadering werd de vraag gesteld over het geld dat naar CvO 

gaat. Het geld van de centrale van ouderen wordt o.a. besteed aan de 

Schakel en vergaderkosten.  In het jaar 2021 is er geen contributie geïnd 

vanwege corona. Alle ouderenverenigingen zijn  lid van de CvO. Er wordt 

nu €1,25 per lid betaald aan de CvO. 

5. Financieel verslag 2021. 

Het financieel verslag lag per abuis niet ter inzage en werd daarom snel 

gekopieerd en na enkele minuten uitgedeeld.              

De penningmeester legt het financieel verslag uit. 

De ALV gaat akkoord met het financieel verslag. 
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6. Verslag kascontrolecommissie. 

 

Pierre Houben en Henk de Klerk hebben de boeken gecontroleerd. Het zag 

er goed uit. De ALV dechargeert het bestuur. 

 

7. Benoeming nieuw lid kascontrolecommissie 

KBO leden konden zich tot 1 april kandidaat stellen als lid voor 

kascontrolecommissie. Geen kandidaten hebben van te voren zich 

aangemeld. 

Tijdens de ALV treedt mevr. R. Krebbers toe tot de kascontrolecommissie. 

 

8. Voorstel tot vaststelling van de begroting en contributie 2023 

Het bestuur wil de contributie verhogen tot €22.50. De vergadering gaat 

akkoord. De penningmeester roept op om bij de Grote clubactie toch 

vooral te stemmen op de KBO-Venray. Stemmen op de grote clubactie is 

voor leden van Rabobank die geen internet hebben een probleem. De 

voorzitter antwoordt dat hij dit probleem aankaart bij de RABO-bank. 

De ALV gaat akkoord met de begroting 

 

9. Benoeming nieuw bestuurslid. 

Op 23 september 2021 waren mevr. T. Cadirci-Claessens en  de heer W. 

Peters  statutair niet meer herkiesbaar en hebben dus hun bestuursfunctie 

neergelegd.  

KBO leden konden zich tot 1 april 2022 kandidaat stellen voor de 

beschikbare bestuursfunctie. Er  heeft zich  niemand kandidaat gesteld.  

Het bestuur stelt voor om mevr. Mariëtte Noijen te benoemen als 

bestuurslid. 

De ALV gaat akkoord met de benoeming van Mariëtte Noijen. 

 

10. Presentatie concept jaarprogramma 2022 

Harrie legt het programma uit. Via de nieuwsbrief wordt u tijdig 

geïnformeerd over de activiteiten, tijden en kosten. 

 

11. Rondvraag.  

Henk de Klerk: Meerdaagse reis. (5 dagen). In de Schakel is er gevraagd of 

er belangstelling is voor een reis naar Bergen. 15 personen hebben zich 

opgegeven. Dit is te weinig om deze reis te organiseren. Dus de reis gaat 

niet door. De meerdaagse reiscommissie gaat zich opheffen. Lees in de 

Schakel of er toch nog een reis georganiseerd wordt door een reis groep 

van de kbo van de dorpen. 

Ben Janssen: Zou het mogelijk zijn of de AVOS met de KBO een 

meerdaagse reis wil organiseren? Verder vraagt hij zich af of er mensen zijn 

die van de kbo overgestapt zijn naar de Avos want zij hebben ook een 

goed programma. 

 

12. Pauze. Koffie/thee met vlaai 

 

13. Jan Strijbosch vertelt over de gebruiken rond Pasen. 
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Veel paasgebruiken van vroeger werden weer opgefrist. Het was voor 

velen een herkenning van de gebruiken. Sommige gebruiken klonken als 

nieuw in de oren. Dat komt omdat elke streek zijn eigen gebruiken heeft. 

 

14. Sluiting. 16.40 uur 

Notulist. Secreataris Ernest Cruijsberg, 


